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РЕФЕРАТ 

 

 

Дипломная работа: 71 с., 5 рис., 28 табл., 78 источников, 28 прил. 

 

КРЕДИТЫ, ДЕПОЗИТЫ, РОЗНИЧНЫЕ КЛИЕНТЫ, ПРИБЫЛЬ, 

ПРОЦЕНТНЫЕ ДОХОДЫ, КОМИССИОННЫЕ ДОХОДЫ, КОМПЛЕКСНОЕ 

ОБСЛУЖИВАНИЕ, БАНКОВСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ 

 

Объект исследования – деятельность ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по 

комплексному обслуживанию розничных клиентов. 

Предмет исследования – банковское комплексное обслуживание розничных 

клиентов. 

Цель работы: определить перспективные направления развития деятельности 

ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по комплексному обслуживанию розничных клиентов. 

Методы исследования: теоретический анализ литературы, системный анализ; 

применялись экономико-статистические методы обработки информации; 

графический и табличный методы для наглядности результатов исследования. 

Исследования и разработки: изучены основы деятельности банков по 

комплексному обслуживанию розничных клиентов; произведен анализ 

деятельности банков Республики Беларусь, в частности ОАО ”АСБ Беларусбанк“, 

по комплексному обслуживанию розничных клиентов; выявлены пути развития 

деятельности ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по комплексному обслуживанию 

розничных клиентов. 

Область возможного практического применения: деятельность ОАО ”АСБ 

Беларусбанк“ по комплексному обслуживанию розничных клиентов. 

Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая значимость: 

разработанные мероприятия по внедрению новых продуктов или 

усовершенствование уже существующих продуктов, для работы с розничными 

клиентами, могут использоваться в реальной практике ОАО ”АСБ Беларусбанк“, 

так как они способны обеспечить конкурентоспособность, финансовую 

стабильность и привлекательность банка на рынке. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а 

все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 

методологические и методические положения и концепции сопровождаются 

ссылками на их авторов. 

 

________________ 

(подпись студента)  
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ESSAY 

 

 

Thesis: 71 p., 5 fig., 28 tables, 78 sources, 28 app. 

 

LOANS, DEPOSITS, RETAIL CUSTOMERS, PROFIT, INTEREST INCOME, 

FEE AND FEE INCOME, COMPLEX SERVICES, BANKING 

 

The object of the study is the activities of JSC "JSSB Belarusbank" for 

comprehensive servicing of retail customers. 

The subject of the research is banking complex servicing of retail clients. 

The purpose of the work: to determine the promising directions for the development 

of the activities of JSC "ASB Belarusbank" for comprehensive servicing of retail 

customers. 

Research methods: theoretical analysis of literature, system analysis; applied 

economic and statistical methods of information processing; graphical and tabular 

methods for visualizing the results of the study. 

Research and development: studied the basics of banks' activities for comprehensive 

servicing of retail customers; the analysis of the activity of the banks of the Republic of 

Belarus, in particular of JSC ”SB Belarusbank“. on the complex servicing of retail clients 

was carried out; the ways of development of the activities of JSC ”SB Belarusbank“ on 

comprehensive servicing of retail clients were identified. 

Area of possible practical application: activities of JSC ”SB Belarusbank“ for 

comprehensive servicing of retail customers. 

Technical, economic, social and (or) environmental significance: the developed 

measures for the introduction of new products or the improvement of existing products, 

for working with retail clients, can be used in the real practice of Belarusbank, as they are 

able to ensure competitiveness, financial stability and attractiveness of the bank in the 

market.. 

The author of the work confirms that the calculation and analytical material given in 

it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical, 

methodological and methodological provisions and concepts borrowed from literary and 

other sources are accompanied by references to their authors. 

 

________________ 

   (student's signature) 
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